
Gemeente 

Roosendaal 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Met de naderende carnavalsviering in het vooruitzicht zal zich binnenkort een jaarlijks terugkerend 
probleem zich weer voordoen in de Roosendaalse binnenstad alsook in de dorpen. Namelijk het 
probleem van te weinig (geschikte) toiletten voor de duizenden feestvierders. Het gaat met name om 
damestoiletten, toiletten voor mindervaliden en toiletten met faciliteiten voor ouders met kinderen. Dit 
probleem zorgt voor vele ongemakken, lange wachtrijen en ongelijke behandeling van de 
feestvierders. Juist in een gemeente die streeft naar gelijkwaardigheid en inclusie voor al haar 
inwoners is het van belang dat we aandacht besteden aan de faciliteiten die bijdragen aan een 
positieve ervaring voor iedereen. Carnaval is immers bij uitstek ook een feest voor alle inwoners van 
de Gemeente Roosendaal. 

De fracties Roosendaalse Lijst en VVD hebben hierover dan ook de volgende vragen aan het college 

1. Hoe is het college van plan om te zorgen voor voldoende en toegankelijke (dames)toiletten tijdens 
de carnavalsperiode, met specifieke aandacht voor het minimaliseren van wachtrijen en de 
ongelijkheid in het aanbod van toiletten tijdens carnaval? 

2. Welke maatregelen worden overwogen om ervoor te zorgen dat deze faciliteiten inclusief zijn en 
voldoen aan diverse behoeften, rekening houdend met bijvoorbeeld ouders met kinderen, personen 
met een beperking en andere specifieke doelgroepen? 

3. Is het college bereid om in samenwerking met evenementenorganisatoren en horecagelegenheden 
te kijken naar innovatieve oplossingen om de beschikbaarheid en toegankelijkheid van met name 
damestoiletten te optimaliseren, met als doel een aangenamere carnavalsbeleving voor alle 
feestvierders? 

4. De gemeente heeft eerder gewerkt aan het verbeteren van de toiletvriendelijkheid. Is destijds ook 
rekening gehouden met de carnavalsviering en de viering van andere (grote) evenementen? 

5. Is het college bereid om voor alle evenementen in Roosendaal voldoende toiletgelegenheden voor 
alle doelgroepen enerzijds verplicht te stellen (in de vergunning) en anderzijds mede mogelijk te 
maken? Zo ja, hoe gaat u dit vormgeven en op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Namens de fractie(s) van Roosendaalse Lijst , VVD 

Gert Jan van Oosterbosch, Menno Nefs 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Hoe is het college van plan om te zorgen voor voldoende en toegankelijke (dames)toiletten 
tijdens de carnavalsperiode, met specifieke aandacht voor het minimaliseren van wachtrijen 
en de ongelijkheid in het aanbod van toiletten tijdens carnaval? 

Achter het Raadhuis wordt tijdens carnaval een 'Toiletplein' gecreëerd met 3 toiletwagens. Elke 
toiletwagen heeft 4 damestoiletten en een plasgoot. De toiletwagen is bemand door een medewerker 
en deze zal zorgdragen voor de schoonmaak. Het gebruik van het'Toiletplein' is tegen betaling. 

Verder worden er 10 plaszuilen verdeeld over de horecapleinen en de Molenstraat. Schoonmaak 
wordt door openbare werken van de gemeente Roosendaal verzorgd. 

Op zaterdag worden er bij Jaxx 2-3 dixi's geplaatst, de schoonmaak hiervan wordt door Jaxx 
verzorgd. 

2. Welke maatregelen worden overwogen om ervoor te zorgen dat deze faciliteiten inclusief 
zijn en voldoen aan diverse behoeften, rekening houdend met bijvoorbeeld ouders met 
kinderen, personen met een beperking en andere specifieke doelgroepen? 

Er is een invalidetoilet beschikbaar in de fietsenstalling van de Oude Markt. Ouders met kinderen 
kunnen gebruik maken van het 'Toiletplein'. 

3. Is het college bereid om in samenwerking met evenementenorganisatoren en 
horecagelegenheden te kijken naar innovatieve oplossingen om de beschikbaarheid en 
toegankelijkheid van met name damestoiletten te optimaliseren, met als doel een aangenamere 
carnavalsbeleving voor alle feestvierders? 

Ja, zie antwoord op vraag 1 

4. De gemeente heeft eerder gewerkt aan het verbeteren van de toiletvriendelijkheid. Is destijds 
ook rekening gehouden met de carnavalsviering en de viering van andere (grote) 
evenementen? 

Nee, voor een evenement als carnaval zijn de specifieke maatregelen getroffen zoals zojuist 
benoemd. 

5. Is het college bereid om voor alle evenementen in Roosendaal voldoende 
toiletgelegenheden voor alle doelgroepen enerzijds verplicht te stellen (in de vergunning) en 
anderzijds mede mogelijk te maken? Zo ja, hoe gaat u dit vormgeven en op welke termijn? Zo 
nee, waarom niet? 

Ja, in de vergunning wordt onderstaande tekst standaard opgenomen: 

Toiletvoorziening 

o Men dient te voorzien in één toilet per 150 gelijktijdig aanwezige bezoekers (minimaal twee 
toiletten) op een maximale loopafstand van ca. 150 meter, tenzij de locatie, de duur van het 
evenement en de aanwezigheid van beslaande toiletvoorzieningen dit niet noodzakelijk maken. Dit 
naar inschatting van de organisator in het kader van goed gastheerschap. 



o Herentoiletten mogen deels vervangen worden door urinoirs. De toiletvoorziening dient gescheiden 
te zijn voor mannen en vrouwen. Voor mindervalide bezoekers dient een speciale toiletfaciliteit 
aanwezig te zijn. Deze toiletvoorziening dient tevens toegankelijk te zijn voor rolstoelgebruikers. Dit 
houdt in dat de toiletvoorziening groot genoeg en voor alle soorten rolstoelen toegankelijk dient te 
zijn. 

o De toiletten dienen regelmatig geïnspecteerd en schoongemaakt te worden. 

o In de onmiddellijke nabijheid van een toilet dient een op het waterleiding aangesloten 
handwasvoorziening aanwezig te zijn. 

o Voor evenementen die plaatsvinden met horecagelegenheden er omheen, is het advies om 
afspraken te maken met deze horeca over het gebruik van toiletgelegenheden. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris, De burgemeester, 


